
Warranty

Hong Kong (香港)   
Malaysia (馬來西亞)  
Singapore (新加坡)

Thailand (泰國)

Indonesia (印尼)   
Vietnam (越南)

Taiwan (台灣)

Cleaning and assembling 清潔及安裝

Cleaning before first use. Pour boiling water into the pot,  and put the top unit into it. Then, 
soak for 10 minutes. Follow the Cleaning section in the user manual. 
• Follow the operation steps in the user manual.
• Do not re-process or reheat cold soymilk with this soymilk maker. This is to avoid residues 

stick to the inner side of the pot. 
• Make sure to take out the soymilk cup from the pot before use.

第一次使用前，建議將沸水倒入內鍋，放入機頭，浸泡 10 分鐘。然後按照使用手

冊的要求繼續清潔。

• 務必依照使用手冊的要求操作本產品。

• 切勿用本產品進行二次打漿或加熱，否則會燒焦鍋底。

• 製作豆漿前，務必將豆漿杯從內鍋取出。
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Caution 注意
• Do not change the protruding direction of the filter. This special design optimizes the 

filtering effect.
• 請勿改變濾網的凸起方向。 此飛利浦的特殊設計能最佳化過濾效果。

Warnings 警示


